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BRMG-KPGiM-III.0012.9.2015 

 
Protokół Nr 11-9/2015 

z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się dnia 26 maja 2015 roku (wtorek), rozpoczęte o godz. 15.00, 
w sali im. Seana Lestera Nr 003, Nowy Ratusz, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w 
Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło siedmiu (7), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych opinii, wniosków i innych 
stanowisk. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Dzik – Przewodniczący Komisji 
Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 11 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został dostarczony radnym w terminie 
regulaminowym, porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu, i 
zaproponował wniesienie do porządku obrad następujące zmiany: 

 
 

1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG  w sprawie 
udzielenia dotacji Gdańskiej Spółdzielni Socjalnej – druk nr 295. 

 
Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie 4.1? 

 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za – jednogłośnie wprowadziła ww. projekt uchwały pod 
obrady Komisji i będzie go rozpatrywała w punkcie 4.1. 
  

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 
sprawie dalszego użyczenia lokalu użytkowego usytuowanego w 
budynku przy ul. Grodzkiej 16 w Gdańsku – na rzecz Fundacji 
Gdańskiej. Pismo WGK.II.7152.1.64.2015.MZ.133678 z dnia 14 maja 
2015r. 

 
Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie 7.1? 

 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za – jednogłośnie wprowadziła ww. wniosek pod obrady 
Komisji i będzie go rozpatrywała w punkcie 7.1. 

 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku w sprawie dalszego użyczenia 

dwóch wiat magazynowych, położonych przy ul. Elbląskiej 66 w 
Gdańsku – na rzecz Fundacji „EduFun”. Pismo 
WKiO.II.7152.1.65.2015.MZ.133664 z dnia 20 maja 2015r. 
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Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie 7.2? 
 

Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za – jednogłośnie wprowadziła ww. wniosek pod obrady 
Komisji i będzie go rozpatrywała w punkcie 7.2. 

 
4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 

sprawie dalszego użyczenia lokali użytkowych zlokalizowanych przy 
Pl. Wybickiego 1, ul. Mikołaja Reja 36, Mikołaja Reja 34B, Al. 
Grunwaldzkiej 72, ul. Długie Ogrody 41/43, ul. Do Studzienki 17, ul. 
Chopina 39, Chopina 40, ul. Ks. Sychty 20 w Gdańsku – na rzecz 
Gdańskiej Fundacji Przedsiębiorczości. Pismo 
WGK.II.7152.1.24.2015.MZ.137494 z dnia 22 maja 2015r. 

 
Kto jest za wprowadzeniem tego projektu w punkcie 7.3? 

 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za – jednogłośnie wprowadziła ww. wniosek pod obrady 
Komisji i będzie go rozpatrywała w punkcie 7.3. 

 
Czy są jakieś uwagi do porządku obrad? 
 
Radny Piotr Borawski, członek Komisji 
Zgłosił wniosek formalny, żeby wprowadzić pod obrady Komisji projekt uchwały 
w sprawie nadania nazwy (ulica Prof. Witolda Andruszkiewicza) - druk nr 293. 
Szanowni Radni. Profesor Andruszkiewicz był naszym gościem na posiedzeniach 
Komisji i służył nam fachowym głosem doradczym w zakresie gospodarki 
morskiej i nie tylko. Uważam, że jako Komisja powinniśmy poprzeć projekt 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Jego imienia. 
  
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie wprowadziła ww. projekt uchwały pod 
obrady Komisji i będzie go rozpatrywała w punkcie 4.2. 

 
Ponieważ nie było innych uwag do zaproponowanego porządku obrad z 
wprowadzonymi zmianami poddał pod głosowanie przyjęcie następującego 
porządku obrad Komisji: 
 
1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasta Gdańska na lata 2015-2040 – w zakresie działania Komisji - druk nr 
243. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2015 rok – w 
zakresie działania Komisji - druk nr 244. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia 

intencji wniesienia nieruchomości gruntowej aportem do spółki Gdańskie 
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Melioracje Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku 
i objęcia udziałów w podniesionym kapitale zakładowym Spółki - druk nr   
248. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia 

woli objęcia przez Gminę Miasta Gdańska udziałów w podwyższonym 
kapitale zakładowym Forum Gdańsk Spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku - druk nr   294. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

4.1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie 
udzielenia dotacji Gdańskiej Spółdzielni Socjalnej - druk nr   295. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
4.2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie nadania 

nazwy (ulica Prof. Witolda Andruszkiewicza) – druk nr 293. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 

sprawie dalszego użyczenia lokalu użytkowego, zlokalizowanego przy 
Al. Grunwaldzkiej 137 w Gdańsku – na rzecz Towarzystwa Edukacyjnego 
„Wiedza Powszechna”. Pismo WGK.II.7152.1.57.2015.MZ.128455 Z dnia 
12 maja 2015r. 

 
6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 

sprawie dalszego użyczenia lokalu użytkowego, zlokalizowanego przy 
ul. Nowe Ogrody 35 w Gdańsku – na rzecz Fundacji „Żyć z Pompą”. Pismo 
WGK.II.7152.1.56.2015.MZ.128460 z dnia 12 maja 2015r. 

 
7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 

sprawie zamiany lokalu użytkowego, zlokalizowanego przy Wita Stwosza 
73 na wolny prawnie i fizycznie lokal przy Al. Hallera 239 w Gdańsku – 
na rzecz Stowarzyszenia „Projekt Pełni Szczęścia”. Pismo 
WGK.II.7152.1.60.2015.JM.129029 z dnia 13 maja 2015r. 

 
7.1 . Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska 

w sprawie dalszego użyczenia lokalu użytkowego usytuowanego w 
budynku przy ul. Grodzkiej 16 w Gdańsku – na rzecz Fundacji 
Gdańskiej. Pismo WGK.II.7152.1.64.2015.MZ.133678 z dnia 14 maja 
2015r. 

 
7.2 Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 

sprawie dalszego użyczenia dwóch wiat magazynowych położonych 
przy ul. Elbląskiej 66 w Gdańsku – na rzecz Fundacji „EduFun”. Pismo 
WGK.II.7152.1.65.2015.MZ.133664 z dnia 20 maja 2015r. 

 
7.3 . Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska 

w sprawie dalszego użyczenia lokali użytkowych zlokalizowanych przy 
Pl. Wybickiego 1, ul. Mikołaja Reja 36, Mikołaja Reja 34B, Al. 
Grunwaldzkiej 72, ul. Długie Ogrody 41/43, ul. Do Studzienki 17, ul. 
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Chopina 39, Chopina 40, ul. Ks. Sychty 20 w Gdańsku – na rzecz 
Gdańskiej Fundacji Przedsiębiorczości. Pismo 
WGK.II.7152.1.24.2015.MZ.137494 z dnia 22 maja 2015r. 

 
8. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 

uregulowania stanu prawnego lokalu mieszkalnego przy ulicy Batorego 14 
w Gdańsku. Pismo WGK-II.7123.1.117.2014.AW.131554 z dnia 18 maja 
2015r. 

Punkty 5-8 przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
9. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 

 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie przyjęła ww. porządek obrad. 

 

PUNKT – 1 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę 
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 
Gdańska na lata 2015-2040 – w zakresie działania Komisji - druk nr 243. 
Oryginał projektu uchwały - druk nr 243 stanowi załącznik do protokołu z sesji 
Rady Miasta Gdańska z dnia 28 maja 2015 roku. Sprawa: BRMG - 
S.0006.243.2015 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków   
Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały- druk nr 243- w zakresie działania 
Komisji. 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2015-2040 – w zakresie działania Komisji 
- druk nr 243. 

 
Głosowanie: 
Głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały przebiegło w 
następujący sposób: 0 głosów za, 4 głosy przeciw i 0 głosów wstrzymujących 
się.  
 
W związku z powyższym głosowaniem Komisja negatywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 243 – w zakresie 
działania Komisji. Opinia Nr 11-9/71/59/2015 
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PUNKT – 2 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2015 rok – w zakresie 
działania Komisji - druk nr 244. Oryginał projektu uchwały - druk nr 244 stanowi 
załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 28 maja 2015 roku. 
Sprawa BRMG-S.0006.244.2015 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków   
Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały- druk nr 244 - w zakresie działania 
Komisji. 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 
Gdańska na 2015 rok – w zakresie działania Komisji - druk nr 244. 
 

Głosowanie: 
Komisja 2 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących 
się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez 
poprawek – w zakresie działania Komisji, zawarty w druku nr 244. Opinia Nr 
11-9/72/60/2015 

 

PUNKT – 3 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia 
intencji wniesienia nieruchomości gruntowej aportem do spółki Gdańskie 
Melioracje Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku i 
objęcia udziałów w podniesionym kapitale zakładowym Spółki - druk nr 248. 
Oryginał projektu uchwały - druk nr 248 stanowi załącznik do protokołu z sesji 
Rady Miasta Gdańska z dnia 28 maja 2015 roku. Sprawa BRMG-
S.0006.248.2015 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pan Jan Michalski, przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej  
Zreferował przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 248. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są pytania? 
 
Radna Anna Kołakowska, członek Komisji 
Grunt przy ulicy Kaczeńce będzie przekazany dla Melioracji Gdańskich. Jak to 
wizualnie mniej więcej będzie wyglądało? 
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Pan Andrzej Chudziak, Gdańskie Melioracje 
Będzie tam wybudowany jednokondygnacyjny budynek socjalno-
administracyjny i magazyn przeciwpowodziowy z garażami. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Nie ma więcej pytań, przechodzimy do głosowania. 

 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały RMG w sprawie wyrażenia intencji wniesienia nieruchomości gruntowej 
aportem do spółki Gdańskie Melioracje Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z 
siedzibą w Gdańsku i objęcia udziałów w podniesionym kapitale zakładowym Spółki 
- druk nr   248. 

 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek, zawarty w druku nr 248. 
Opinia Nr 11-9/73/61/2015 
 

 
PUNKT – 4 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia 
woli objęcia przez Gminę Miasta Gdańska udziałów w podwyższonym 
kapitale zakładowym Forum Gdańsk Spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku - druk nr 294. Oryginał projektu 
uchwały - druk nr 294 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 28 maja 2015 roku. Sprawa BRMG-S.0006.294.2015 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

Pan Jan Michalski, przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej  
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 294 powiedział 
m.in., że projekt jest realizacją wcześniejszych uchwał Rady Miasta Gdańska, 
postanowień umowy spółki i umowy wspólników. Miasto wnosi aportem 16 
działek na Targu siennym i Targu Rakowym o wartości przekraczającej 114 
milionów złotych. Wspólnik Multi Corporation wnosi gotówkę tak by jego kapitał 
zakładowy wynosił mniej więcej 140 milionów złotych. Natomiast głównym 
źródłem finansowania będzie kredyt bankowy. Umowa kredytowa została 
podpisana w grudniu 2014 roku. Proszę o pozytywną opinię dla przedmiotowego 
projektu. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo.  
 
Wiceprzewodniczący Grzegorz Strzelczyk 
Po wniesieniu tych działek aportem jak będzie wyglądał stosunek własnościowy 
w spółce? 
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Pan Jan Michalski, przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej  
Większość będzie miał kapitał prywatny Multi Corporation w wysokości 140 
milionów, a miasto 114 milionów złotych. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Więcej pytań nie ma, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały RMG w sprawie wyrażenia woli objęcia przez Gminę Miasta Gdańska 
udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym Forum Gdańsk Spółki z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku - druk nr   294. 

 
 

Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek, zawarty w druku nr 294. 
Opinia Nr 11-9/74/62/2015 

 
PUNKT – 4.1. 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie udzielenia dotacji 
Gdańskiej Spółdzielni Socjalnej - druk nr   295. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

Pani Ewa Wołczak, Zastępca Dyrektora ds. Rozwoju Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Rodzinie w Gdańsku 

Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 295 powiedziała 
m.in., że projekt uchwały przewiduje dofinansowanie Spółdzielni Socjalnej w 
wysokości 120 tysięcy złotych. Gdańska Spółdzielnia Socjalna jest podmiotem 
ekonomii społecznej i jej głównym celem jest zatrudnianie osób zagrożonych 
wykluczeniem bądź wykluczonych społecznie. Jest to podmiot, który został 
założony przez 7 organizacji pozarządowych, i w tej chwili GSS zatrudnia 
ponad100 osób i w dalszym ciągu się rozwija. Natomiast w związku z tym, że 
osoby zatrudnione w spółdzielni są to osoby, przy których koszty zatrudnienia 
są wyższe, bo te osoby trzeba przygotować do zatrudnienia, ale często też one 
pracują z trenerem pracy, bo same nie są w stanie w sposób do końca 
odpowiedzialny tej pracy wykonywać, więc te koszty są dużo wyższe i dlatego 
też wymagane jest wsparcie tej spółdzielni. Wsparcie spółdzielni jest możliwe, 
dlatego, bo ustawa o spółdzielniach socjalnych wprost wskazuje, że samorząd 
może dotacją wspierać działalność spółdzielni. Ta spółdzielnia oprócz 
zatrudniania osób zagrożonych wykluczeniem i wykluczonych również prowadzi 
działalność edukacyjną, czyli taką informacyjną, obsługi prawnej i księgowej 
dla innych spółdzielni, które chciałyby powstać i potrzebują takiej pomocy. 
Proszę Komisję o pozytywną opinię. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma pytań, przechodzimy do głosowania. 
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Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały RMG w sprawie udzielenia dotacji Gdańskiej Spółdzielni Socjalnej - druk 
nr   295. 

 
Głosowanie: 
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek, zawarty w druku nr 295. 
Opinia Nr 11-9/75/63/2015 
 

PUNKT – 4.2. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie nadania nazwy 
(ulica Prof. Witolda Andruszkiewicza) – druk nr 293. Oryginał projektu 
uchwały - druk nr 293 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta 
Gdańska z dnia 28 maja 2015 roku. Sprawa BRMG-S.0006.293.2015 

 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Tego projektu uchwały nie trzeba nam przedstawiać, bo bardzo dobrze znaliśmy 
Pana Profesora Andruszkiewicza, który był obecny na naszych posiedzeniach 
Komisji przez wszystkie kadencje Rady. Przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Głosowanie: 
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ul. Profesora 
Witolda Andruszkiewicza. Opinia Nr 11-9/76/64/2015 
 

PUNKT – 5 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
dalszego użyczenia lokalu użytkowego, zlokalizowanego przy Al. Grunwaldzkiej 
137 w Gdańsku – na rzecz Towarzystwa Edukacyjnego „Wiedza Powszechna”.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Zreferowała przedmiotowy wniosek. Pismo WGK.II.7152.1.57.2015.MZ.128455 
z dnia 12 maja 2015r. stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma pytań, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego użyczenia lokalu użytkowego, 
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zlokalizowanego przy Al. Grunwaldzkiej 137 w Gdańsku – na rzecz Towarzystwa 
Edukacyjnego „Wiedza Powszechna”. 
 
Głosowanie: 
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie – przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
wniosek w sprawie dalszego użyczenia lokalu użytkowego, zlokalizowanego 
przy Al. Grunwaldzkiej 137 w Gdańsku – na rzecz Towarzystwa Edukacyjnego 
„Wiedza Powszechna”.  Opinia Nr 11-9/77/65/2015 

 
 

PUNKT – 6 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
dalszego użyczenia lokalu użytkowego, zlokalizowanego przy ul. Nowe Ogrody 35 
w Gdańsku – na rzecz Fundacji „Żyć z Pompą”.  
 

Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Zreferowała przedmiotowy wniosek. Pismo WGK.II.7152.1.56.2015.MZ.128460 
z dnia 12 maja 2015r. - załącznik nr 5 do protokołu. 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego użyczenia lokalu użytkowego, 
zlokalizowanego przy ul. Nowe Ogrody 35 w Gdańsku – na rzecz Fundacji „Żyć z 
Pompą”. 
 

Głosowanie: 
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie – przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
wniosek w sprawie dalszego użyczenia lokalu użytkowego, zlokalizowanego 
przy ul. Nowe Ogrody 35 w Gdańsku – na rzecz Fundacji „Żyć z Pompą”. 
Opinia Nr 11-9/78/66/2015 
 

PUNKT – 7 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
zamiany lokalu użytkowego, zlokalizowanego przy Wita Stwosza 73 na wolny 
prawnie i fizycznie lokal przy Al. Hallera 239 w Gdańsku – na rzecz Stowarzyszenia 
„Projekt Pełni Szczęścia”.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 

Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Zreferowała przedmiotowy wniosek. Pismo WGK.II.7152.1.60.2015.JM.129029 
z dnia 13 maja 2015r. - załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
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Ustalenia: Opinia Komisji 
 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zamiany lokalu użytkowego, 
zlokalizowanego przy Wita Stwosza 73 na wolny prawnie i fizycznie lokal przy Al. 
Hallera 239 w Gdańsku – na rzecz Stowarzyszenia „Projekt Pełni Szczęścia”. 
 
Głosowanie 
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie – przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
wniosek w sprawie zamiany lokalu użytkowego, zlokalizowanego przy Wita 
Stwosza 73 na wolny prawnie i fizycznie lokal przy Al. Hallera 239 w Gdańsku – 
na rzecz Stowarzyszenia „Projekt Pełni Szczęścia”. Opinia Nr 11-9/79/67/2015 
 
 

PUNKT – 7.1. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
dalszego użyczenia lokalu użytkowego usytuowanego w budynku przy ul. 
Grodzkiej 16 w Gdańsku – na rzecz Fundacji Gdańskiej.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Zreferowała przedmiotowy wniosek. Pismo WGK.II.7152.1.64.2015.MZ.133678 
z dnia 14 maja 2015r. - załącznik nr 7 do protokołu.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Fundacja Gdańska straciła lokal przy ul. Szerokie, bo tam 
miasto musiało oddać nieruchomość właścicielowi? 
 
Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Tak. Miasto musiało zwrócić budynek właścicielowi. Na razie fundacja jest 
jeszcze w tym lokalu, chociaż już są to ostatnie chwile działalności w tym 
lokalu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego użyczenia lokalu użytkowego 
usytuowanego w budynku przy ul. Grodzkiej 16 w Gdańsku – na rzecz Fundacji 
Gdańskiej.  
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Głosowanie 
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie – przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
wniosek w sprawie dalszego użyczenia lokalu użytkowego usytuowanego w 
budynku przy ul. Grodzkiej 16 w Gdańsku – na rzecz Fundacji Gdańskiej. 
Opinia Nr 11-9/80/68/2015 

 
PUNKT – 7.2. 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
dalszego użyczenia dwóch wiat magazynowych położonych przy ul. Elbląskiej 66 
w Gdańsku – na rzecz Fundacji „EduFun”.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Zreferowała przedmiotowy wniosek. Pismo WGK.II.7152.1.65.2015.MZ.133664 

z dnia 20 maja 2015r. - załącznik nr 8 do protokołu. 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego użyczenia dwóch wiat 
magazynowych położonych przy ul. Elbląskiej 66 w Gdańsku – na rzecz Fundacji 
„EduFun”. 
 
Głosowanie 
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie – przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
wniosek w sprawie dalszego użyczenia dwóch wiat magazynowych 
położonych przy ul. Elbląskiej 66 w Gdańsku – na rzecz Fundacji „EduFun”. 
Opinia Nr 11-9/81/69/2015 
 
 

PUNKT – 7.3. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
dalszego użyczenia lokali użytkowych zlokalizowanych przy Pl. Wybickiego 1, ul. 
Mikołaja Reja 36, Mikołaja Reja 34B, Al. Grunwaldzkiej 72, ul. Długie Ogrody 
41/43, ul. Do Studzienki 17, ul. Chopina 39, Chopina 40, ul. Ks. Sychty 20 w 
Gdańsku – na rzecz Gdańskiej Fundacji Przedsiębiorczości.  

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Zreferowała przedmiotowy wniosek. Pismo WGK.II.7152.1.24.2015.MZ.137494 
z dnia 22 maja 2015r.- załącznik nr 9 do protokołu. 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Przy ul. Do Studzienki będzie prowadzona inwestycja drogowa 
tzw. Nowa Politechniczna, czy ten lokal przy ul. Do Studzienki jest w jej 
zasięgu? Co fundacja robi w tym lokalu? 
 
Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Generalnie lokale te są wynajmowane, a środki, które są pozyskiwane idą na 
wspomożenie działalności fundacji na rzecz młodych przedsiębiorców. Czyli 
praktycznie rzecz biorąc środki z wynajmu są przeznaczane wyłącznie na 
działalność statutową fundacji. Najemcy tych lokali są teraz najemcami 
fundacji i to zasila fundację. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Oni pozyskują środki z najmu i realizują programy dla młodych przedsiębiorców.  

 
Pani Barbara Majewska, Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej 
Tak. Młodzi przedsiębiorcy mają wsparcie prawne, podatkowe. Korzystają też 
z pomieszczeń, a to wszystko niestety kosztuje, trzeba to opłacać. W związku 
z tym w ten sposób zasilana jest fundacja, aby wspomagać rozwój 
przedsiębiorczości, głównie wśród młodych ludzi.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego użyczenia lokali użytkowych 

zlokalizowanych przy Pl. Wybickiego 1, ul. Mikołaja Reja 36, Mikołaja Reja 34B, Al. 
Grunwaldzkiej 72, ul. Długie Ogrody 41/43, ul. Do Studzienki 17, ul. Chopina 39, 
Chopina 40, ul. Ks. Sychty 20 w Gdańsku – na rzecz Gdańskiej Fundacji 
Przedsiębiorczości. 
 
Głosowanie 
Komisja 3 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących 
się – przyjęła i pozytywnie zaopiniowała wniosek w sprawie dalszego 
użyczenia lokali użytkowych zlokalizowanych przy Pl. Wybickiego 1, ul. 
Mikołaja Reja 36, Mikołaja Reja 34B, Al. Grunwaldzkiej 72, ul. Długie Ogrody 
41/43, ul. Do Studzienki 17, ul. Chopina 39, Chopina 40, ul. Ks. Sychty 20 w 
Gdańsku – na rzecz Gdańskiej Fundacji Przedsiębiorczości. Opinia Nr 11-
9/82/70/2015 
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PUNKT – 8 
Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie uregulowania stanu 
prawnego lokalu mieszkalnego przy ulicy Batorego 14 w Gdańsku.  
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 Pismo WGK-II.7123.1.117.2014.AW.131554 z dnia 18 maja 2015r. wraz z 
raportem - załącznik nr 10 do protokołu. 

 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z 29.08.97r. o 
ochronie danych osobowych: Dz. U. 1997 Nr 133 poz. 883 z późniejszymi 
zmianami. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
Opinia Nr 11-9/83/71/2015 

 
PUNKT – 9 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poinformował członków Komisji, że 9 czerwca będzie wyjazdowe posiedzenie 
do Portu Lotniczego im. Lecha Wałęsy. Następna Komisja będzie we wtorek 
przed sesją, czyli 23 czerwca.  
 
Radny Piotr Borawski, członek Komisji 
Na posiedzeniu 23 czerwca będzie temat dotyczący sprawozdań finansowych 
spółek, a 29 czerwca planowane jest wspólne posiedzenie nt. Pomorskiej Kolei 
Metropolitalnej, trzy Komisje Rady. Tylko, że to ma być na zasadzie takiej, że 
dla chętnych o godz. 13 zaczyna się objazd PKM, i to nie jest w ramach 
posiedzenia Komisji, tylko dla chętnych, więc jeśli ktoś pracuje, to nie będzie 
miał z tego powodu problemu. 
 
Radny Jarosław Gorecki, członek Komisji 
PKM 21 czerwca przeprowadza się do swojej siedziby na ul. Budowlanych 77. 
Niedługo zaczną się jazdy testowe. A dnia 1 września PKM oficjalnie rusza, nic 
się nie zmienia. 
 
Radny Piotr Borawski, członek Komisji 
Chodzi o to, żeby była możliwość objazdu wcześniej, więc dla chętnych radnych 
zaproponowaliśmy termin 29 czerwca, tak jak dwa lata temu pokazali, gdy było 
to w fazie rozpoczęcia budowy i ten objazd byłby od godz. 13 a o 16 tutaj w 
siedzibie rady już normalne posiedzenie trzech Komisji. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dobrze. Czyli tego 29 czerwca, gdzie się umawiamy? 
 
Radny Piotr Borawski, członek Komisji 
Tutaj, w siedzibie rady i nas zabierają na busem. Dwa lata temu było spotkanie, 
o 14, ale muszę najpierw ustalić z rzecznikiem PKM. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
To proszę ustalić i przekazać do Biura Rady. 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Porządek obrad został wyczerpany. Nie ma więcej spraw ze strony członków 
Komisji. Dziękuję bardzo za czynny udział w posiedzeniu. Zamykam 
posiedzenie.  Na tym posiedzenie zostało zakończone – godz. 16:30. 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej RMG 

 
Piotr Dzik  

 
Protokół sporządziła: 
 
Elżbieta Wajs-Deyck 
Pracownik Biura Rady Miasta Gdańska 


